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Zápis 

ze schůze Rady dobrovolného svazku obcí   

„Mikroregion Žďársko“  3/2023‐R 

 

konané dne 15.6. 2023 v 10.00 hodin v zasedací místnosti rady města v budově Městského 

úřadu ve Žďáře nad Sázavou 

Přítomni: viz. prezenční listina – počet 6 

Omluveni: Martin Havlíček 

Hosté: Ing. Petr Scheib, MBA 

 

Navržený program jednání: 

1. Zahájení 

2. Administrativní záležitosti DSO 

3. Odpadové hospodářství – zástupce firmy AVE a SATT 

4. Různé, diskuze 

5. Závěr 

 

1. Zahájení 

Jednání  schůze  Rady  zahájil  v 10.00  hodin  Ing.  Mrkos,  předseda  DSO.  Po  přivítání  všech 

přítomných oznámil zahájení jednání. 

 

2. Schválení programu  

Manažerka DSO přivítala přítomné a seznámila je s navrženým programem jednání. Vyzvala 

přítomné  k návrhům  na  doplnění  programu.  Nikdo  z přítomných  k programu  připomínky 

nevznesl, proto bylo přistoupeno k hlasování o programu. 

 

Usnesení č.01/2023/03‐R 

Rada DSO Mikroregion Žďársko schvaluje navržený program jednání schůze Rady č.3/2023‐

R 

Hlasování č.1:  pro : 6           proti: 0            zdržel se: 0                    Usnesení bylo přijato 
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3. Odpadové hospodářství 

Přítomní  byli  seznámeni  se  strategií  rozvoje  a  zkvalitněním  odpadového  hospodářství  pro 

členy svazku, s plány a postupy pro naplňování vizí. 

K tématu OH přednesl svou vizi také ředitel místní firmy SATT Ing. Scheib. 

 

Zástupce firmy AVE se omluvil. 

Manažerka uvedla, že členské obce svazku vyprodukují za rok cca 4,9 tis. tun za rok odděleně 

sbíraných bioodpadů – úkol z minulé schůze rady. 

 

4. Různé  

Předseda přítomné seznámil s výsledky průzkumu pověřenců GDPR v obcích.  

Sdělil návrh, že pro úsporu finančních prostředků bude zahájeno jednání s Mgr. Klimentem, 

který dělá pověřence 23 členům DSO. Bude navržena snížená částka z 12 087 Kč/rok na 6 000 

Kč/rok a možnost rozšíření klientů o další obce svazku. Členové rady se na této výši platby za 

služby pověřence shodli. 

 

5. Diskuze, závěr 

Diskuze probíhala již průběžně při řešení jednotlivých bodů programu. 

V diskuzi se krátce řešila otázka větrných elektráren v regionu. 

 

Na závěr předseda DSO poděkoval všem přítomným za účast a schůzi Rady DSO Mikroregionu 

Žďársko ukončil v 11.00 hodin.   

 

předseda: Ing. Martin Mrkos  

 

 

místopředseda: Antonín Váša 

 

 

Zapsala: Ing. Ilona Vráblová                


